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Referat bestyrelsesmøde 15. januar 2018, Egesholm 60 

1. Kommentar til forrige referat 
Ingen bemærkninger 

2. Generelt 
a. Indkomne orienteringer fra kommunen 

- orientering om gravetilladelse ved opgravning i stikveje. Foreningen modtager 
orienteringsskrivelse fra Kommunen – har ikke mulighed for indsigelse. 
- Høring om puds af façade Egesholm 50. Bestyrelsen har i intern mailkorrespondance valgt 
ikke at gøre indsigelse 

b. Fjernelse af fortov 
Drøftet henvendelse fra Egesholm 56 og 58, der ønsker at fjerne ubenyttet fortov foran 
deres ejendomme.  
Tages med på generalforsamling. 

c. Vedligeholdelse af stisystem/sti mod Birkeholm – Indsigelse fra nr. 49. 
René tager kontakt til formand Teddy Baltersen. Birkeholm grundejerforening omkring 
belægning af sti fra ny sti fra Egesholm – vores oplæg er, at Egesholm bekoster stabilgrus 
frem til eksisterende grusbelægning. 
 

3. Årsregnskab 
Godkendt som indstillet 

4. Vedligehold generelt 
a. Saltning 

Henrik Kjær har tilbudt 650 kr + moms. Ringes efter inden kl. 06.30 herefter må man selv 
bekæmpe lokalt med indkøbt salt. Drøftet mulighed for, at foreningen indkøber 1 pose salt 
pr. ejendom inden vinter. Drøftes på generalforsamlingen. 

b. Stisystemer 
Foreslår generalforsamlingen udlægning ved Birkeholm og stien mod Rådvedvej 

c. Beplantning 
Afventer færdiggørelsen af forskønnelsen på Egebjergvej og kan så tages på næste års 
generalforsamling. 

5. Budgetforslag 2018 
- Drøftet tømning af rendestensbrønde. Har forespurgt Dan Sweep, der tømmer for Horsens 

kommune. Ca 30-35 stk. 62,50 kr./stk/gang  = ca. 2.200 kr. årligt. Foreslås generalforsamlingen. 
Kontingent 750 kr. – 500 kr. Til vejfond 

6. Generalforsamling 
a. Indkomne forslag 

- ingen modtaget udover som nævnt ovenfor omkring fortov og flytning af sti. 
7. Bestyrelsens beretning 

Michael udarbejder forslag og sender rundt 
Stikord:  
- høring af puds på Egesholm 50 
- Læbælteprojekt – forslag om arbejdsgruppe 
- revneforsegling udført 
- manglende beplantning med Egebjergvej 
- ATV-kørsel René vender med med Birkeholm 
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8. Valg til bestyrelsen 
a. Hans, Michael og René er på valg. 

Ingen genvalg, men René og Michael fortsætter gerne i en arbejdsgruppe omkring 
fornyelse af læbælte. 

 
9. Fordeling af opgaver til generalforsamling 

- Henrik og Hans spørger for mad og drikke 
- René har en computer og dagsorden 
- Hans finder en dirigent 
-  

 
10. Eventuelt 

Intet drøftet. 
 


